
Referat af klubmøde den 5. oktober 2022 
 

Frank indledte med at ønske Ulla og Erik tillykke med de 70 år i sommerpausen og overrakte en 

lille gave fra FB.  

 

Laury 

Som jeg efterhånden har fået informeret de fleste om, så har jeg konstateret, at Laury desværre er 

afgået ved døden i august 2022. 

FB har ikke haft mulighed for at sende blomster, så vi har intet gjort. 

 

 

Bornholmerkampe 

Herre 1 har 2 kampe på Bornholm, da vi ikke kunne få dem slået sammen, så vi kunne spille 2 

kampe samme lørdag. 

Dette er ikke muligt, da hallen ikke vil have flere kampe lørdag. 

 

De 2 kampe er henholdsvis: 

• Søndag den 8/1-23 kl. 10.30 

• Lørdag den 22/4-23 kl. 10.30 

 

Det er ikke muligt, at se afgange så langt frem i tid, men som det ser ud inden jul vil afgangstiderne 

være: 

• Afgang fra København kl. 6.27 

• Ankomst til Rønne kl. 9.50 

• Afgang fra Rønne kl. 14.30 

• Ankomst til København kl. 17.50 

 

Frank I opfordrede til, at vi snart få stillet hold, men vi aftalte dog, at Frank I lige forsøger én gang 

mere at få flyttet kampen den 8/1-23 til søndag den 23/4-23, så vi kan spille dobbeltkamp i Rønne 

lørdag og søndag. 

 

Damebowling – fælleshold 

Vi mangler fortsat at få et møde med damerne i kalenderen. 

Jeg har sendt forslag om 2 datoer: 

• 12. oktober 

• 19. oktober 

19. oktober er ude da hallen er lukket denne aften. 

 

Mødet bliver jo nok først på et senere tidspunkt, men Frank vender tilbage med forslag til nye 

datoer 

 

 

Evt. 

Frank Sørensen nævnte, at han og jeg kort havde drøftet om FB skulle sætte kørselstilskud fra FB til 

udekampe op pga. de høje benzinpriser. 

Dette tager vi lige i bestyrelsen og I bliver naturligvis orienteret efterfølgende. 



Frank Sørensen nævnte også, at Baneleje til kampe i Rødovre var blevet sat op pga. energipriserne. 

En kamp bliver 10 kr. dyrere pr. spiller. 

Vi ved ikke om andre haller følger med i prisstigning, men vi må jo bare se tiden an. 

Frank Sørensen nævnte, at vi måske skal kigge på kontingentet, men det venter vi helt sikkert med 

til generalforsamlingen i marts. 

 

 

Venlig hilsen og tak for et godt møde 

 

Frank I 

 


